

**Dr Ken DeWoskin**

Director

Deloitte China Research and Insight Centre

Dr. DeWoskin serves as the Director of Deloitte China Research and Insight Center (CRIC). CRIC was established in 2008 to provide clients with information on developments in China that may be relevant to their businesses.

He is a former partner of one of the Big Four in China, subsequently has been serving as advisor to a number of large corporations and organizations with China interests, and holds board positions with both Chinese and MNC companies. Prior to beginning his consulting career in 1984, he was a professor of International Business and Asian Languages and Cultures at the University of Michigan, former Chair of his department and Associate Director of the Center for Chinese Studies. For more than 40 years, he has lived and worked in both China and Japan with expertise in the automotive, industrial, telecommunications, technology, eCommerce, energy and financial service sectors.

During the 1980's he led or consulted in a number of commercial and educational initiatives in China. Dr. DeWoskin is a co-founder of the Wharton International Forum in Shanghai and has taught in several executive education programs for Michigan, Singapore Management University and Wharton. He appears regularly in press interviews, with the *New York Times*, *Financial Times*, *Economist*, *CNBC*, *Business Week*, *Fortune*, *Asian Wall Street Journal*, *the Washington Post*, *Far Eastern Economic Review*, *BBC World Services*, and major wire services. He has presented on China business issues across the US and throughout Asia and Europe, in the World Economic Forum, Chambers of Commerce, Economist Conference Unit, US China Business Council, China Britain Business Council, in the Chinese print and broadcast media, and for numerous corporate clients and business interest groups. He regularly publishes in the *Far Eastern Economic Review* and writes a column for the *China Economic Review*.

Dr. DeWoskin earned his B.A. from Columbia College and his Ph.D. from Columbia University. He has also studied at National Taiwan University and Kyoto University, and is a fluent speaker of Putonghua and Japanese.

**杜志豪**

德勤中國研究與洞察力中心總監

杜博士為德勤中國研究與洞察力中心總監，該中心成立於2008年，旨在為客戶提供和解讀與其業務相關的中國發展趨勢以及德勤的觀點。

他曾為四大之一的會計師事務所中國合夥人，其後在多個擁有中國業務的大型企業及組織擔任顧問，並於中國及跨國企業的董事會內任要職。杜博士於1984年開始出任顧問之前，曾為美國密西根大學國際商業及亞洲語文及文化系教授、在其任教的學術部門擔任主席及中國研究中心副總監。杜博士在中國及日本生活和工作逾40年，在汽車、工業、電信領域擁有廣泛經驗。

在八十年代，杜博士曾領導中國多個商業及教育機構發展或提供相關諮詢。他是沃頓上海論壇的聯席創辦人，並於美國密西根大學、新加坡管理大學及美國賓夕凡尼亞大學華頓學院任教多個行政人員教育課程。他亦經常接受媒體訪問，包括紐約時報、金融時報、經濟學人、CNBC 頻道、商業週刊、財富、華爾街日報、華盛頓郵報、遠東經濟評論、英國廣播公司世界新聞頻道，以及其他主要外電機構。

他曾於美國、亞洲及歐洲就中國商業議題發表意見，包括在世界經濟論壇、總商會、經濟會議單位、美中貿易全國委員會、中英貿易協會、中文印刷及傳播媒體，以及企業客戶及商業團體活動。他經常在遠東經濟評論發表文章及為中國經濟評論專欄撰稿。杜博士在哥倫比亞學院取得學士學位及在哥倫比亞大學取得博士學位。他曾在台灣大學及日本京都大學進修，能操流利普通話及日文。